
Høring om ungdomsvirksomhet 
 
Ungdomsrådet fungerer bra fordi kommunen og politikerne er villige til å høre 
på oss, og vi har et godt samarbeid med Team Fritid. Ungdommene i Skien by har 
mulighet til å spørre oss om penger til forskjellige arrangementer som er åpne 
for alle. 
 
Noe vi savner er flere møter på dagstid som gjør det lettere for ungdomsrådet å 
treffe politikere og de som jobber med ungdom i kommunen, forslagsrett i 
hovedutvalg/bystyre, og en klarere beskjed om hva ungdomsrådet skal gjøre. Vi 
støtter mange gode arrangementer, men vi skulle ønske vi hadde en bedre plan 
over hva som forventes av et ungdomsråd.  
 
Vi mener at et ungdomsråd burde ha representanter fra alle skolene i den 
aktuelle kommunen. Forslagsrett i hovedutvalg/bystyre og en klar beskjed om 
hva vært ungdomsråd skal være/gjøre. 
 
 
Med vennlig hilsen  
Skien ungdomsråd v/Styret 
 
Leonora Coli, leder. 


